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راهاندازي پليس فضاي مجازي؛ آذرماه

فرمانده نيروي انتظامي با بيان اينکه تا يکماه آينده از پليس فضاي مجازي رونمايي ميشود گفت: تقويت کشور در

حوزه الکترونيکي و پليس الکترونيک حوزه جديدي است که بايد مد نظر قرار گيرد.

به گزارش مهر، سردار اسماعيل احمدي مقدم روز يکشنبه در حاشيه همايش تخصصي فناوري اطلاعات و ارتباطات، نظم و
امنيت اجتماعي در جمع خبرنگاران درباره راهاندازي پليس فضاي مجازي اظهار داشت: براي راهاندازي پليس فضاي مجازي،
دبيرخانهاي راه اندازي کردهايم و با آغاز ساختار نويسي و استفاده از تجربيات کشورهاي ديگر شرح وظايف در رابطه با اين

پليس تخصصي انجام و بودجههاي مورد نظر هم پيشبيني شده است.
جمع آوري مستندات حادثه سعادت آباد

فرمانده نيروي انتظامي با بيان اينکه مستندات حادثه سعادت آباد به زودي جمع آوري و منتشر مي شود گفت: دليل پيگيري
اين موضوع از طريق رسانه ها را نمي فهمم.

احمديمقدم درباره حادثه سعادتآباد گفت: اين موضوع که اين مساله با اهميت نه چندان بالا اينقدر بزرگ ميشود براي ما
پيچيده است، چرا بايد يک موضوعي که ابعاد آن مشخص است و در حال پيگيري است اين همه پيچيده شده باشد.

مجروح 13 ضربه چاقو خورده بود
فرمانده نيروي انتظامي ادامه داد: در زمان وقوع اين حادثه پزشکي که در حال عبور از آن منطقه بوده، عنوان کرده نبايد مجروح

را بدون تجهيزات پزشکي حرکت داد، چون مجروح 13 ضربه چاقو خورده بود و از 6 نقطه دچار پارگي شده بود.
احمدي مقدم با تاکيد بر اينکه مضروب پس از چند دقيقه به بيمارستان نزديک حادثه منتقل شد افزود: تعلل پليس به دليل

اصرار در ادامه مذاکره با ضارب بود هر چند فرد ضارب هم قصد خودزني داشته است.
فرمانده ناجا با بيان اينکه در حوادثي مشابه گروگانگيري پليس با يک يا دو ساعت مذاکره سعي دارد با کمترين هزينه موضوع را
حل کند ادامه داد: اگر مجرم فرار کرده بود يا به کسي حمله ميکرد در اين صورت ايراد به پليس وارد بود با اين حال مامور

پليس نيز در زمان حادثه سرعت عمل نداشته است.
فرمانده ناجا با طرح اين سئوال که چرا 300 ـ 400 نفر از مردم که در سر صحنه حادثه بودند وارد عمل نشده و هيچ اقدامي
نکردهاند افزود: البته مامور بايد خودش در سر صحنه تصميمگيري کند. او سعي کرده اين موضوع را با خطر کمتري جمع کند که

بالاخره هم توانسته اند ضارب را خلع سلاح و وي را دستگير کنند.
احمديمقدم با بيان اينکه دليل پيگيري اين موضوع از طريق رسانه ها را نمي فهمم گفت: مستندات مربوط به اين حادثه در

حال جمعآوري است و منتشر مي شود.
ضرورتي به ايجاد گشت شهروندي نيست

احمدي مقدم درباره مطرح شدن گشت حقوق شهروندي به جاي گشت ارشاد گفت: مجلس براساس وظايف نظارتي خود
دستگاهها را براي تشريح عملکرد خود فرا مي خواند اما طرح چنين مسئلهاي از سوي پليس نبوده و ممکن است به اشتباه

برداشت کرده باشند.
فرمانده ناجا با بيان اينکه تمام گشتهاي پليس از حقوق شهروندي دفاع ميکنند گفت: اينکه براي هر موضوعي گشتي

اختصاص دهيم، به بيراهه رفتن است و ضرورتي در اين رابطه وجود ندارد.
ميانگين نمره تيراندازي ماموران از 30 به 60 ارتقاء پيدا کرده است

احمدي مقدم درباره نمره تيراندازي پليس هم گفت: سيستمهاي فناوري در حوزه تيراندازي وارد کردهايم تا هزينه آموزشها و
تمرينات کاهش يابد که با توجه به برنامههاي صورت گرفته ميانگين نمره تيراندازي ماموران پليس از 30 تا 35 به 60 ارتقاء پيدا

کرده است، البته ماموري که در واحد رهايي گروگان فعاليت دارد بايد نمره تيراندازياش 100 باشد.
وي گفت: در گروگانگيري که در شيراز اتفاق افتاد، پليس با يک تير، دست گروگانگير را زد که چنين چيزي در پليسهاي

تخصصي دنيا هم وجود ندارد.
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